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Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014. (II. 24 .) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére, írásbeli kérdést kívánok benyújtani
Balog Zoltánhoz, az emberi erőforrások miniszteréhez, mint az egészségügyért felelős
kormánytaghoz

„Ígéret, vagy tisztességes pályáztatás? ”

címmel, melyre a választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

Az elmúlt héten az Országos Mentőszolgálat egy dolgozójától valamennyi országgy űlési
képviselő kapott egy segítség kérő levelet — rengeteg melléklettel -, mindünk között Ön is .

A levél írója egy nagyon súlyos problémára hívja fel a figyelmet : kéri, hogy a főigazgató i
pályázat lefolytatása legyen szabályos és szakmai szempontok alapján szülessen meg a döntés .
Mindezt azért, mert ismételten felröppent a hír szakmai körökön belül, hogy a pályázatoka t
érvénytelenítik és marad a megbízott fő igazgató, hiszen ő erre ígéretet kapott .

Személy szerint engem is többen megkerestek és az elmúlt id őszakban a sajtó is többszö r
foglalkozott a mentő szolgálatoknál kialakult tarthatatlan helyzettel, valamint tudomásomra jutott ,
hogy öt régió igazgatója is írásban kért Önt ől segítséget a kialakult problémák miel őbbi
rendezésére .

Ezért kérdezem :
- Igaz-e a hír, hogy valóban érvénytelenítik a pályázatokat és marad a megbízott f ő igazgató ?

- Igaz-e a hír, hogy szabálytalanul használják a fő igazgató névbélyegzőjét?
- Igaz-e a hír, hogy az Országos Mentőszolgálatnál nyomozás folyik hűtlen kezelé s

megalapozott gyanúja miatt?



Igaz-e a hír mely szerint egy hétig nem volt az ment őszolgálat gépjármű parkjának érvényes

casco biztosítás?
Igaz-e a hír, hogy az UNIQA biztosítóval kötött az Országos Mentőszolgálat megállapodást

közbeszerzés nélkül, az el őző biztosítási szerz ődéshez képest rosszabb feltételekkel ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2016 . november 21 .

dr. Szakács Lászl ó
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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